



"Here we are at Grandma Duck's dairy farm," Donald said to his nephews Huey, Dewey, and Louie one summer morning. Mickey was with them, too. They had all promised to take care of Grandma's cows while she was on vacation.

「現在我們到了祖母的牧場。」一個夏天的早晨，唐老鴨對他的三個侄兒輝兒、杜兒和路兒說。米奇也和他們在一起。他們全都答應了祖母，在她度假期間要好好照顧她的乳牛。

"Grandma Duck left us lemonade - and plenty of instructions," said Mickey.

"Who needs instructions?" Donald replied. "I already know all about cows."

「祖母給我們留了檸檬水，還有大量的指引。」米奇說。

「誰需要指引說明？」唐老鴨回應道，「我早已認識乳牛的一切。」



Mickey read Grandma's list. "It says here to milk the cows in the morning, put them out to pasture to eat grass, and then take them to the barn for their evening milking."

"I knew that," Donald said. Whistling a cheerful tune, he headed for the pasture. Mickey followed with Huey, Dewey, and Louie.

米奇朗讀口祖母的工作清單，「這上面說要在早上擠奶，然後將乳牛趕出來到牧場吃草，到了晚上再帶他們去牛棚以便再次擠奶。」

「這個我知道。」唐老鴨說。他吹口旋律輕快的口哨，帶頭朝牧場走去，米奇則帶口輝兒、杜兒和路兒跟在後面。

